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Numer protokołu 
– pisma i data. 

Samorządy Osiedlowe. 
Treść wniosku. 

Referat 
Odpowiedzialny za 

realizację  

Sposób realizacji 

1    2 3 4 5
1.  Rada Osiedla

„Łazek” 
01.06.2005r. 

Rada Osiedla „Łazek” zwraca się z 
prośbą o przydział drewna 
pozyskanego z wycinki drzew na 
trasie budowanej obwodnicy. Prosimy 
również o ziemię z wierzchnich 
warstw tzw. „humus” niezbędną dla 
wyrównania terenu za blokami 
socjalnymi. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Przewodniczący Rady Osiedla pokwitował odbiór drewna w dniu 05.06.2005r.  

2.  Rada Osiedla
„Leśne” 

31.05.2005r.  

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
każdą ilość drzewa z wycinki pod 
budowę obwodnicy.  

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Istnieje możliwość dodatkowego przydziału drewna po wycince na odcinku 
Targowa – Witosa.   

3.  Rada Osiedla
„Wojciechowice” 

05.05.2005r. 

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
dofinansowanie organizacji 
integracyjnego festynu osiedlowego, 
który chcemy zorganizować w 
miesiącu czerwcu 2005r. 

Wydział Oświaty, 
Kultury, Sportu i 

Turystyki 

Prezydent Miasta Ostrołęka przyznał na powyższy cel kwotę w wysokości 1000 
zł.  

4.  Rada Osiedla
„Wojciechowice” 

05.05.2005r. 

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
zabezpieczenie porządku na festynie 
organizowanym przez Zarząd Rady 
Osiedla. 

Straż Miejska 
Ostrołęki 

W rejon festynu zostanie skierowany dwuosobowy patrol Straży Miejskiej. 

5.  Rada Osiedla
„Wojciechowice” 

27.05.2005r. 

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
bezpłatne przekazanie 12 drzew 
wycinanych z trasy obwodnicy. Z 
uzyskanego surowca drzewnego we 
własnym zakresie wykonamy ławki, 
huśtawki oraz inny sprzęt na place 
rekreacyjne dla dzieci. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Przewodniczący Rady Osiedla pokwitował odbiór drewna w dniu 1.06.2005r.  

6.  Rada Osiedla
„Wojciechowice” 

22.06.2005r. 

Rada osiedla stawia wniosek, aby 
przejście dla pieszych przez ulice Ks. 
Peksy usytuowane zostało w miejscu 
przedłużenia dotychczasowej drogi.  

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Zgodnie z ustaleniami przyjętymi na wspólnym spotkaniu z Projektantem 
wyjaśniono, iż zaprojektowane przejście dla pieszych przez ul. Ks. Pęksy 
zostanie wykonane zgodnie z oczekiwaniami mieszkańców osiedla.  
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7.  Rada Osiedla
„Traugutta”  
10.05.2005r.  

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
wykonanie przebudowy chodnika na 
odcinku od ulicy Kickiego do ulicy 
Dolnej ze środków pozostałych po 
rozstrzygnięciu przetargów na 
chodniki przy ul. Kurpiowskiej i 
Kickiego.  

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Odcinek chodnika od ul. Kickiego do ulicy Dolnej został wykonany i 
sfinansowany ze środków pozostałych po rozstrzygnięciu przetargu na chodniki 
w ulicy Kurpiowskiej i Kickiego. 

8.  Rada Osiedla
„Traugutta”  
10.05.2005r.  

W związku z informacją dotyczącą 
usytuowania przepompowni w 
odległym terminie na ulicy 
Bojowników przed linią kończąca 
zabudowę Zarząd Osiedla ponownie 
zwraca się z prośba o wykonanie ul. 
Bojowników do końca linii zabudowy 
na długości 153,5 m. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Ogłoszony został przetarg nieograniczony na realizację odcinka ulicy 
Bojowników od ul. Podchorążych do końca zabudowy na długości 153,5 m. 
Został wyłoniony wykonawca PW Lastmar. Obecnie realizowana jest 
przebudowa ul. Bojowników.  

9.  Rada Osiedla
„Stare Miasto”  
30.05.2005r. 

Zwracamy się z prośbą o rozważenie 
możliwości poprawy bezpieczeństwa 
na skrzyżowaniu ulic: 
Leszczyńskiego, Mostowej i 
Szpitalnej. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

W celu doprowadzenia pieszego w kierunku istniejącego przejścia dla pieszych 
w ulicy Leszczyńskiego zostanie uzupełnione istniejące ogrodzenie łańcuchowe, 
które będzie zagradzało dostęp do zlikwidowanego przejścia dla pieszych. 
Dodatkowo rozebrana zostanie część chodnika wprowadzająca pieszych na ulicę. 

10 Rada Osiedla 
„Stare Miasto”  
30.05.2005r. 

Rada Osiedla prosi o skierowanie 
służb remontowych na ulicę Farną, 
gdzie jest zdewastowany chodnik. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Remont chodnika i jego zabezpieczenie zostanie wykonane w sposób 
następujący: 
- nawierzchnia chodnika zostanie wykonana z betonowych płytek 

chodnikowych o wymiarach 50x50 wraz z ustawieniem nowego krawężnika 
od strony jezdni i na zjeździe z ulicy Farnej w drogę dojazdową do 
budynków znajdujących się w głębi podwórza. 

- Zabezpieczenie chodnika zostanie wykonane poprzez ustawienie słupków 
wzdłuż granicy niezabudowanej działki.  

11 Rada Osiedla 
„Stare Miasto”  
03.06.2005r. 

Rada Osiedla zwraca się z uprzejma 
prośba o wyrażenie zgody na oddanie 
w zarząd, dzierżawę, władanie czy 
użytkowanie terenu położonego 
wzdłuż wału przeciwpowodziowego 
za budynkami przy ul. 
Nadnarwiańskiej, rozciągającego się 
od ulicy Batorego do Wąskiej. 
Przedmiotowy teren Rada zamierza 
wykorzystać na plac zabaw.  

Referat Gospodarki 
Nieruchomościami 

Wniosek zostanie rozpatrzony po opracowaniu koncepcji zagospodarowania ww. 
terenu przez Miejską Pracownię Urbanistyczną Urzędu Miejskiego. 
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12 Rada Osiedla 
„Stare Miasto”  
03.06.2005r. 

Rada Osiedla prosi o zainstalowanie 
słupa oświetleniowego przy ul. 
Batorego. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Według opinii Rejonu Energetycznego budowa nowego punktu świetlnego 
wymagałaby doprowadzenia linii kablowej oświetleniowej z odległości ok. 100 
m po uprzednim wykonaniu dokumentacji technicznej i uzyskaniu odpowiednich 
uzgodnień. Do odświetlenia przedmiotowego placu zostanie wykorzystany 
istniejący punkt świetlny zlokalizowany przy bloku ul. Nadnarwiańskiej 2a po 
uprzednim zamontowaniu odpowiedniego wysięgnika.  

13 Rada Osiedla 
„Parkowe” 

05.04.2005r.  

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
naprawę uszkodzonego sprzętu 
rekreacyjnego (huśtawki, karuzele, 
stożek, drabinki, piaskownica itp.) 
oraz pomalowanie elementów 
metalowych.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Sprzęt rekreacyjny w parku został naprawiony. 

14 Rada Osiedla 
„Parkowe” 

05.04.2005r.  

Proszę o remont zniszczonych ławek 
w Parku oraz siedzeń na boisku do 
piłki koszykowej (brak elementów 
drewnianych siedzeń). 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Ławki w parku oraz siedzenia na boisku do piłki koszykowej zostały 
wyremontowane. 

15 Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich” 

05.04.2005r. 

Remont nawierzchni ulic Witosa, 
Dzieci Polskich, 11 Listopada, 
Hallera, Kubusia Puchatka. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Rozpoczęte zostały remonty cząstkowe najbardziej zniszczonych z 
niebezpiecznymi dziurami nawierzchni jezdni w ulicach na terenie miasta 
Ostrołęki. 

16 Rada Osiedla 
„Łęczysk” 

28.05.2005r.  

Proszę o wykonanie przycinki drzew 
w lesie na terenie osiedla „Łęczysk”. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Właścicielem lasu między osiedle Łęczysk a ulicą Chemiczna są osoby fizyczne, 
z którymi należy uzgodnić przycinkę drzew, powyższe można wykonać 
wyłącznie pod nadzorem Nadleśnictwa w Ostrołęce. 

17 Rada Osiedla 
„Łęczysk” 

28.05.2005r.  

Zwracamy się z prośbą o przekazanie 
8 drzew z wycinki, która będzie miała 
miejsce na terenie budowy 
obwodnicy. Pozyskane drzewa 
chcemy przeznaczyć na wykonanie 
ławeczek. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Przewodniczący Rady Osiedla pokwitował odbiór wyciętych drzew z pasa 
drogowego obwodnicy w dniu 31.05.2005r.  

18 Rada Osiedla 
„Śródmieście I” 

11.04.2005r. 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o 
wyrażenie pisemnego stanowiska w 
sprawie wykonania progów na drodze 
przejazdowej – wewnątrzosiedlowej 
łączącej ulice 11 Listopada z ulicą 
Starosty Kosa wraz z oznakowaniem.  

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Miasto wyraża zgodę na wprowadzenie zmian w organizacji ruchu na drodze 
przejazdowej w formie przyjętej i zaakceptowanej przez mieszkańców na 
spotkaniu w dniu 6 kwietnia br. Realizacja wymaga zmian w opracowanym 
projekcie organizacji ruchu i wykonawczym na montaż progów zwalniających. 
Udzielono odpowiedzi pismem Nr IWD 0562-10/05 z dnia 21.06.2005r. 
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19 Rada Osiedla 
„Śródmieście I” 

20.06.2005r. 

Rada Osiedla prosi o wprowadzenie 
zmiany organizacji ruchu na 
skrzyżowaniu ulic: Gen. Hallera i 
Witosa. Obecne rozwiązanie jest 
niebezpiecznie i stanowi zagrożenie 
dla zdrowia i życia pieszych.  

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Przedmiotowy wniosek rozpatrywany był przez Komisję ds. Organizacji i 
Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego w mieście Ostrołęka. Komisja pozytywnie 
zaopiniowała wniosek dotyczący wprowadzenia zmian w organizacji ruchu. 
Udzielono odpowiedzi pismem Nr. IWD 0562-11/05 z dnia 06.07.2005r.  

20 Rada Osiedla 
„Pomian”  

11.05.2005r. 

Rada Osiedla prosi o poprawę 
bezpieczeństwa na przejściu dla 
pieszych, które znajduje się w ulicy 
Goworowskiej pomiędzy 
skrzyżowaniem z ulica Sadową, a 
skrzyżowaniem z ulicą Wiśniową 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

W tym roku dla poprawy bezpieczeństwa na tym skrzyżowaniu zostaną 
zastosowane nowe tarcze D-6 na tle o kolorze seledynowym wykonanym na folii 
o bardzo dużej odblaskowości. W sierpniu – wrześniu br. przejście to zostanie 
wymalowane w kolorze biało – czerwonym. 

21 Rada Osiedla 
„Stacja”  

27.05.2005r. 

Proszę o ujęcie w wieloletnim Planie 
Inwestycyjnym naprawy nawierzchni 
ul. Lenartowicza. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Wieloletni Plan Inwestycyjny w danym roku budżetowym był aktualizowany 
dwukrotnie i w związku z tym została opracowana karta inwestycji polegającej 
na budowie ulicy Lenartowicza. Rozpatrzenie wniosku odnośnie wprowadzenia 
budowy tej uli nastąpi w II półroczu br. Aktualizacja WPI przewidziana jest do 
przedstawienia na Sesji RM w dniu 29 września 2005 roku. W ramach bieżącego 
utrzymania dróg ul. Lenartowicza jest naprawiana w miarę potrzeb.  

22 Rada Osiedla 
„Stacja”  

14.06.2005r. 

Zarząd Rady Osiedla zwraca się z 
prośba w imieniu mieszkańców ulicy 
Bolesława Prusa o dokończenie 
budowy chodnika na odcinku od ulicy 
Starowiejskiej do ulicy Dąbrowskiego. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Wykonano dodatkowy odcinek chodnika w ww. ulicy. Został wykonany przez 
wykonawcę robót PW „Lastmar” s.c. Rzekuń.  

23 Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

2.06.2005r. 

Budowa chodnika łączącego budynek 
Gimnazjum Nr 2 z ulicą Poznańską. 
Brak chodnika zagraża 
bezpieczeństwu dzieci. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Budowa chodnika może zostać wykonana po opracowaniu dokumentacji 
projektowej na kompleksową przebudowę ulicy Jaracza, wraz z nową 
organizacją ruchu dla danego terenu. 

24 Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

2.06.2005r. 

Przeprojektowanie ulicy Wilczej. Wydział Inwestycji i 
Dróg 

W br. została opracowana koncepcja projektowa na budowę ulicy Wilczej z 
odwodnieniem przez biuro projektowe – „DiM Projekt” Dokumentacja zawiera 
nowe rozwiązania przebiegu pasa drogowego ul. Wilczej po terenach będących 
we władaniu miasta i osób prywatnych. Po uzyskaniu decyzji o lokalizacji 
inwestycji celu publicznego zostaną przeprowadzone sprawy formalno – prawne 
związane z uregulowaniem stanu prawnego gruntu. 

25 Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

2.06.2005r. 

Kiedy nastąpi poprawa wody. Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Przekazano pismo OPWiK/DP/2020/2005 z dnia 16 czerwca 2005 roku 
Ostrołęckiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji dot. jakości wody.  
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26 Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

2.06.2005r. 

Na ulicy Kosynierów są spalane 
odpady zatruwające powietrze.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Przekazano notatkę służbową z dnia 28.06.2005r. z wizji terenowej w sprawie 
uciążliwości powodowanej spalaniem odpadów w piecu c.o. Wizje w powyższej 
sprawie będą przeprowadzane przez służby miejskie w miesiącach letnich ze 
zwiększonym natężeniem. 

27 Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

2.06.2005r. 

Postawienie znaku ograniczającego 
szybkość do 20 km/h na ulicy 
Korczaka od strony ul. Poznańskiej. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

W dniu 17.06.2005r. na zlecenie służb wydziału znak ograniczający szybkość do 
20 km/h został ustawiony przez Zakład Obsługi Oświaty i Aktywnego 
Zwalczania Bezrobocia.  

28 Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich  

2.06.2005r. 

Proszę Straż Miejską o częstsze 
kontrole nielegalnie parkujących 
samochodów przed blokami naszego 
osiedla. 

Straż Miejska 
Ostrołęki 

Wniosek przekazano do realizacji dzielnicowemu oraz patrolom Straży 
Miejskiej. 

29 Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich  

2.06.2005r. 

Prosimy o wzmożenie kontroli po 
godz. 22 przez Policję, przy okazji 
uroczystości osiedlowych i miejskich 
oraz kontroli klatek schodowych w 
ciągu dnia na osiedlu 600-lecia. 

Straż Miejska 
Ostrołęki 

Wniosek przekazano do realizacji dzielnicowemu oraz patrolom Straży 
Miejskiej. 

30 Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich  

2.06.2005r. 

Prosimy aby Policja i Straż Miejska 
objęła tereny przy ul. Jaracza stałym 
nadzorem, ze szczególnym 
uwzględnieniem budynków w pobliżu 
szkoły. 

Straż Miejska 
Ostrołęki 

Wniosek przekazano do realizacji dzielnicowemu oraz patrolom Straży 
Miejskiej. 

31 Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich  

2.06.2005r. 

Prosimy o wyeliminowanie 
uciążliwości związanych z pobliską 
oczyszczalnią ścieków. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Przekazano pismo OPWiK/TO/305/2005 z dnia 06.07.2005r. Ostrołęckiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w sprawie wyeliminowania 
uciążliwości związanych z pobliska oczyszczalnią ścieków. 

32 Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich  

2.06.2005r. 

Prosimy aby Straż Miejska i Policja 
zwróciły uwagę na respektowanie 
znaków drogowych przez kierowców 
pojazdów na osiedlu Dzieci Polskich i 
w rejonie garaży osiedla Gen. Hallera. 

Straż Miejska 
Ostrołęki 

Wniosek przekazano do realizacji dzielnicowemu oraz patrolom Straży 
Miejskiej. 

33 Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich  

2.06.2005r. 

Prosimy o wykonanie zatoki 
postojowej w pasie drogowym ul. 
Witosa z tyłu budynku Dzieci 
Polskich 17. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Z uwagi na własności terenowe oraz możliwości finansowe Miasta realizacja 
tego zadania może być rozpatrywana jako inwestycja wspólna.  

34 Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich  

2.06.2005r. 

Prosimy o podniesienie chodnika 
położonego wzdłuż Przedszkola Nr 13 
– osiedle Dzieci Polskich. Obecny 
chodnik obniżony, po deszczach stoi 
tam woda. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Wykonanie przebudowy chodnika na dojściu do budynku Przedszkola Nr 13 
przy ul. Dzieci Polskich planowane jest w sezonie robót w bieżącym roku przez 
Zakład Obsługi Oświaty i Aktywnego Zwalczania Bezrobocia w miarę 
możliwości wykonawczych zakładu.   
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35 Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich  

2.06.2005r. 

Prosimy o wymalowanie pasów 
wyznaczających miejsca postojowe na 
parkingach osiedla Dzieci Polskich. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Wymalowanie pasów wydzielających miejsca postojowe na istniejących 
miejscach postojowych na parkingach os. Dzieci Polskich spowoduje 
automatycznie zmniejszenie ilości tych miejsc. Istniejąca nawierzchnia 
przeznaczona do parkowania samochodów nie jest nawierzchnią o powierzchni 
szczelnej i całkowicie zamkniętej. Wykonana jest z płyt ażurowych na podłożu 
piaskowym i nie pozwala na wykonanie oznakowania poziomego stanowisk 
postojowych poprzez wymalowanie pasów farbą. 

36 Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich  

2.06.2005r. 

Prosimy o utwardzenie miejsc 
postojowych poprzez położenie 
YMOB w pasie drogowym ul. Dzieci 
Polskich na wysokości kl IV, budynek 
Dzieci Polskich 8 oraz oznakować 
przejście dla pieszych na ul. Dzieci 
Polskich między budynkiem Dzieci 
Polskich 9 a budynkiem Dzieci 
Polskich 10. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Fragment istniejącej nawierzchni piaszczystej zostanie utwardzony poprzez 
ułożenie betonowych płyt ażurowych. Utworzenie przejścia dla pieszych w 
proponowanym rejonie wiąże się z likwidacja kilku miejsc postojowych dla 
samochodów, co w obszarze charakteryzującym się deficytem miejsc 
postojowych jest nie wskazane. 

37 Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich  

2.06.2005r. 

Prosimy aby Straż Miejska i Policja 
wzmożyła patrole przy blokach 3,4,5 
11 Listopada oraz Starosty Kosa 2A. 

Straż Miejska 
Ostrołęki 

Wniosek przekazano do realizacji dzielnicowemu oraz patrolom Straży 
Miejskiej. 

38 Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich  

2.06.2005r. 

Prosimy o umieszczenie znaku „zakaz 
zatrzymywania i postoju” na ul. 
Reymonta, na odcinku od 
skrzyżowania ul. Sienkiewicza do 
wjazdu do wieżowca ul. Reymonta 1. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Komisja ds. Organizacji i Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego pozytywnie 
zaopiniował wniosek o ustawienie znaku „zakaz zatrzymywania i postoju” (B-
36) na ul. Reymonta, na odcinku od strony wlotu z ul. Sienkiewicza do 
odwołania przy wieżowcu – ul. Reymonta 1.  

39 Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich  

2.06.2005r. 

Prosimy o wykonanie remontu zatoki 
parkingowej przy ul. Goworowskiej 
naprzeciwko budynków nr 16 i 18. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Remont nawierzchni bitumicznej zatoki postojowej w ulicy Goworowskiej vis a 
vi budynków Nr 16i 18 został wykonany w czerwcu br. 

40 Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich  

2.06.2005r. 

Prosimy o poprawę jakości wody. Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Przekazano pismo OPWiK/TO/305/2005 z dnia 06.07.2005r. Ostrołęckiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w sprawie wyeliminowania 
uciążliwości związanych z pobliska oczyszczalnią ścieków. 
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